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Folketingsmedlem Nils Sjøberg (RV) har den 31. januar 2020 stillet mig føl-

gende spørgsmål, som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål nr. S 659: 

Mener ministeren, at der skal tages initiativer til at fjerne nedlagte jernba-

ner/viadukter m.v. fra det danske landskab, som i stort omfang er til gene for 

drift af landbrug m.v.? 

Svar: 

I udgangspunktet mener jeg, at det kan være fornuftigt at nedlægge gammel 

jernbaneinfrastruktur, såfremt der er sikkerhed for, at det ikke skal anvendes. 

Vurderingen heraf og vurderingen af hvorvidt infrastrukturen skal anvendes 

igen, samt til hvad, må i sagens natur være konkret, og vil ud over jernbanefag-

lige og anlægstekniske forhold bl.a. ofte involvere lokale og regionale interes-

ser. Hvis der eksempelvis kommunalt er ønske om at omdanne nedlagt jernba-

neinfrastruktur til rekreativt brug i form af cykelstier eller lignende, vil jeg fin-

de det naturligt at overveje det nærmere. 

Med venlig hilsen 

Benny Engelbrecht 
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